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Vragen Commissie Economie Antwoorden  

 
 

Reg.nr. 20030999 

Naar aanleiding van de vorige bespreking van het voorstel op 4 september 2020 en 
aanvullend overleg, zijn bij de ChristenUnie fractie een aantal vragen gebleven die ik graag 
met deze notitie aan u voorleg: 

 

1. Fietsveiligheid: Uit het voorliggend ontwerp voor de opwaardering van de rotonde 
Nishoek blijkt niet dat deze oversteek voor fietsen ongelijkvloers wordt. Graag krijgen wij 
van de gedeputeerde de toezegging dat dit wel het geval wordt. Dit is voor ons een 
belangrijke overweging in de afweging over het statenvoorstel. 

 

2. Als een reden om af te zien van het ophogen van de Zanddijk middels een rechte wand 
wordt aangevoerd dat verwacht wordt dat deze optie duurder is, en ja misschien, als de 
grondverwerving meegenomen wordt, niet duurder. De be-antwoorder van onze vraag heeft, 
lijkt het, de strekking van de vraag niet begrepen want natuurlijk is onze suggestie gedaan 
omdat wij verwachten dat een besparing mogelijk is. Juist omdat minder grond verworven 
hoeft te worden. Graag daarom een onderbouwing van de stelling: “per saldo verwachten 
wij echter geen kostenbesparingen”. 

 

3. Als een reden om af te zien van het ophogen van de dijk middels een rechte wand wordt 
ook gesteld dat deze optie duurder in onderhoud zou zijn. Op onze vraag of daarbij rekening 
is gehouden met de onderhoudskosten van een aarden talud, o.a. maaien, is intussen als 
antwoord gegeven dat onderhoud van een aarden talud inderdaad ook geld kost. Graag 
horen wij van u of met deze overweging de t.k.o. (kosten over de totale levensduur) van de 
optie met rechte wand alsnog lager worden ingeschat. 

 

4. Op onze vraag hoe GS denkt over het risico verbonden aan de verwerving van de 
benodigde grond bij het tracé rood, en roze zwart, is toegezegd dat er nader gekeken wordt 
naar aantallen en soort percelen. Inmiddels is dit aspect, zij het indirect, een beduidend 
pregnanter rol gaan spelen in de discussie. Graag daarom opnieuw de vraag hoe GS 
aankijken tegen het verwerven van de benodigde grond 
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